
Inspreken 6 juni 2023 Commissie Grondgebied - WR1 / Verploegh

Geachte commissieleden, 

Mijn naam is Martin VERPLOEGH en ik ben bewoner van het Kennemerpark.

Aangezien onze buurt op 120 meter ligt van het Liander Transformatorstation, volgen wij 
ontwikkelingen op de voet. 

Met name ook omdat het station vanwege de energietransitie, uitgebreid gaat worden met 
een 4de transformator, richting een vermogen van 200 Mega Volt Ampere of afgekort MVA.

WR1, het perceel naast Liander, dat eerder als onveilige locatie werd afgewezen  voor een 
1828 jongeren project, wordt nu door de gemeente aangeboden als locatie voor de opvang 
van asielzoekers. 

Een heel belangrijke voorwaarde voor de short list van potentiële locaties is Veiligheid.
Het perceel WR1, grenst echter direct aan het transformatorstation dat 
hoogspanning transformeert naar middenspanning. 

Mevrouw Gamri gebruikte bij herhaling de benaming “transformatorhuisje” maar we hebben 
het over een gebouw van 50 bij 15 bij 7 meter hoog met 3 koeltorens en 10 tot 50.000 Volt. 

Voor de goede orde merk ik ook op, dat halverwege WR1 een hoogspanningskabel onder het 
perceel doorloopt van 50.000 Volt. 

Verder is het van belang te weten dat Liander een uitbreiding plant met een 4de 
Transformator. 

Royal Haskoning heeft voor de VNG in haar handreiking “Bedrijven en milieuzonering” een 
richtafstand bepaald voor dit type transformatorstation van 50 meter, terwijl feitelijk WR1 
grenst aan het terrein van Liander. 
De afstand van 50 meter is om hinder en gevaar te vermijden tussen milieubelastende 
bedrijven en woningen.

Bij een verdere uitbreiding van het vermogen wordt de richtafstand ook groter omdat de 
risico’s en het geluid toenemen. 

Zoals wethouder Heijink weet is het 1828 project van Wibaut mede op het aspect veiligheid 
afgewezen. 



Een vroeger college heeft bij monde van de toenmalige wethouder voor 
Ruimtelijke Ordening ten minste eenmaal een principeverzoek afgewezen voor sociale 
woningbouw op WR1 vanwege o.a. de milieubeperkingen.

De Omgevingsdienst IJmond en Professor Ben Ale hebben in 2020 de situatie van WR1 ook 
onderzocht en hun conclusie was dat je hier geen mensen moet laten wonen omdat de 
gemeente de veiligheid niet kan waarborgen. 
Met andere woorden; wonen op WR1 voldoet niet aan de voorwaarden voor een goede 
ruimtelijke ordening.

Het station is hoe je het wendt of keert een risicobron en u kan als gemeente niet stellen dat 
het aspect Veiligheid dit keer op een andere manier wordt gewogen voor de huisvesting van 
asielzoekers. 

Gevaar en hinder worden niet opgelost met een nieuw onderzoek en concessies doen aan 
veiligheid is nooit verstandig.

Wethouder Gamri geeft aan, het 'chique' te vinden als Bloemendaal haar 
verantwoordelijkheid neemt in de opvang van asielzoekers.

Er is niks ' chique’ aan, mevrouw Gamri. 

Opvang op Westelijke Randweg 1, pal naast het transformatorstation zou een schande zijn 
voor Bloemendaal en tart alle regels voor een goede ruimtelijke ontwikkeling.

Bedankt voor uw aandacht.


